

Velkommen til Moskusstien på Dovrefjell



Arne Johannes Mortensen



Dovrefjell-Sunndalsfjella
nasjonalpark

**Kart og informasjon
Moskusstien**

Velkommen til Moskusstien på Dovrefjell!

Området du nå beveger deg inn i er moskusens rike. Her finnes den eneste bestanden av moskus i Norge. Om du følger den merkede Moskusstien, har du gode muligheter for å se disse raggete urtidsdyrene.

Du kan velge rundturer av ulik lengde, fra 4,5 kilometer til 15 kilometer. Start- og endepunkt er Kongsvoll eller Grønbakken. Stien går delvis i fjellbjørkeskog og på snaufjell, og det er mulig å ta en avstikker til utsiktspunktet Høgsnyta (1320 moh.).

Hold avstand til moskusen

Du kan treffe på moskus langs hele stien på vestsida av E6, men særlig fra Høgsnyta er moskusen vanlig å se. Tidlig på sommeren kan det også stå moskus nede i bjørkeskogen, så vær oppmerksom.

Hvis moskusen føler seg truet kan den angripe. Derfor ber vi deg om å gå i en bue rundt dyra hvis du ser dem langs stien. Hold minst 200 meters avstand, så unngår du å forstyrre moskusen.

På østsida av E6 følger stien Pilegrimsleden, den gamle ferdelsveien fra Oslo til Nidaros. Her er det ikke moskus, men med kikkert kan du ofte se dyr som går på vestsida av E6.

Ved å holde deg på Moskusstien bidrar du også til å ta vare på villreinen i området. Det er viktig å redusere trafikken av turgåere innover i Stroplsjødalen, hvor villreinen vandrer.

Stien er merket med trestolper med nasjonalparklogo og i alle stikryss står det infoskilt med kart. Takk for at du følger stien, og god tur!

Welcome to the Dovrefjell Musk Ox Trail

You are about to enter the realm of the musk ox. This area is home to Norway's only musk ox population. If you follow the marked Musk Ox Trail there is a good chance you'll get to see these shaggy prehistoric animals.

There are several trail options available, ranging in length from 4.5 kilometres to 15 kilometres. The trail begins and ends at Kongsvoll or Grønbakken. Trail topography includes both subalpine mountain birch forests and alpine tundra, and it is possible to take a detour to the viewpoint at Høgsnyta (1320 metres above sea level).

Maintain a safe distance from the musk oxen

Musk oxen are frequently encountered all along the trail west of route E6, but they are most commonly spotted from Høgsnyta. Early in the summer, some musk oxen may venture into the subalpine birch forest, so pay close attention.

If the musk ox feel threatened, they may attack. Should you see any musk ox on or near the trail, please walk a wide circle around them. Please maintain a distance of at least 200 metres between you and the animals to prevent disturbing the musk ox.

East of route E6 the trail follows Pilgrim Path, the old thoroughfare from Oslo to Nidaros. There are no musk oxen here, but if you bring binoculars it is not uncommon to be able to spot animals to the west of route E6.

By staying on the Musk Ox Trail you are helping protect the wild reindeer population in the area. It is important to reduce the number of hikers into Stroplsjødalen, which is a migration route for wild reindeer. The trail is marked by wooden posts bearing the national park logo, and all trail intersections have a signpost and a map. Thank you for staying on the trail. Happy hiking!



Moskusku med kalv.

Knut Berg-Domås

Willkommen am Moschusochsenweg im Dovrefjell

Dieses Gebiet ist das Reich der Moschusochsen. Auf dem markierten Wanderweg haben Sie gute Chancen, die zotteligen Urzeit-Riesen zu Gesicht zu bekommen, die norwegenweit nur hier anzutreffen sind.

Die angebotenen Rundtouren sind 4,5 bis 15 km lang und führen durch Birkenwald und Bergtundra. Start- und Zielpunkt sind Kongsvoll oder Grønbakken. Ein Abstecher auf den 1320 Meter hohen Gipfel des Høgsnyta bietet sich an – denn von hier aus sind die Tiere meist irgendwo zu entdecken.

Halten Sie Abstand

Auf der Westseite der E6 kann man generell auf Moschusochsen stoßen, im Frühsommer auch weiter unten im Birkenwald. Bei der direkten Begegnung sollte man Vorsicht walten lassen!

Wenn sich der Moschusochse bedroht fühlt, greift er möglicherweise an. Deshalb bitten wir Sie, einen Bogen um alle Moschusochsen zu machen, die Sie entlang des Wanderweges antreffen. Halten Sie mindestens 200 Meter Abstand, um eine Störung der Tiere zu vermeiden.

Auf der Ostseite der E6 folgt der Moschusochsenweg dem alten Pilgerweg von Oslo nach Nidaros. Hier gibt es zwar keine Moschusochsen, mit dem Fernglas lassen sie sich jedoch oft auf der anderen Seite der E6 erkennen.

Bitte bleiben Sie auf dem Moschusochsenweg, denn so tragen Sie auch zum Schutz des Wildrentiers im Dovrefjell bei. Es ist wichtig, die Zahl der Bergwanderer im Storljsjøtal zu reduzieren, da hier Wildrenherden ihren Lebensraum haben.

Der Moschusochsenweg ist mit dem Nationalparklogo markiert, das an Holzpfosten befestigt ist. An allen Wegegabelungen befinden sich Info-Tafeln mit Karte. Vielen Dank für Ihr Verständnis – wir wünschen eine erlebnisreiche Tour!







Kartinformasjon
Map information / Karte Informationen

Anbefalt fotomulighet
Recommended photo view

Informasjonspunkt
Information point

Knutepunkt transport
Transport point

Parkering nasjonalparken
Parking, National Park

Overnatningsmuligheter
Accommodations

Serveringssted
Dining, food store

Moskusstien
Musk Ox Trail

Toglinje
Train line

Tursti fottur
Hiking trail

